
To, čo sa v súčasnosti na Slovensku deje,
všetky prijaté rozhodnutia, nemá Matovič a
jeho vláda zo svojej hlavy. Idú podľa zadaných
osnov Svetového ekonomického fóra – Nového
svetového poriadku – NWO. Zradili, predali
Slovákov za judášsky groš a v úlohe
exekutívnych bacharov sa Matovičovci
zúčastňujú postupného zotročovania
vlastného národa
- CZ24 News | 19. prosince 2020

SLOVENSKO: Obmedzujú výrobu, pripravujú nás na nedostatok potravín a základných služieb. To
samé teraz s týmto nariadením v obchodoch, že platí 15m štvorcových na jedného človeka. Všetko
robia účelovo…

Vláda to nemá zo svojej hlavy. Idú podľa zadaných osnov Svetového ekonomického fóra (Nového
svetového poriadku – NWO). Preto ľudom zatvárajú reštaurácie a zamedzujú prístup k základným
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potrebám a potravinám. Práve teraz ešte veľmi nie, ale v roku 2021 to ľudia pocítia. Pripravujú
rozsiahle výpadky potravín, dodávok a služieb celkovo. Prečo?

Človek ktorý nemá prácu a je hladný, je ľahko manipulovateľný a o to jednoduchšie pristúpi na nový
systém, obzvlášť, keď sú mu ponúknuté “výhody a benefity”..,

Navyše ľudí pripravujú na PODMIENKU, aby mohli nakupovať alebo predávať. Hlavne na test alebo
vakcínu. Preto i vydali toto nariadenie s obchodmi. Pomaly na to ľudí programujú, aby si zvykli, že sa
len tak nedostanú do obchodu a k základným službám. Najskôr takto, že pustia určitý počet ľudí, aby
si RÝCHLO v limitovanom čase nakúpili ZÁKLADNÉ potreby a išli domov.

Potom navrhnú, aby sa to vrátilo akože naspäť do “normálu” nejaký dočasný kód, potvrdenie o tom,
že ste podstúpili vakcínu nebo test. Majú to dokonale premyslené. A stále ma zaráža, že to väčšine
nedochádza a berú to ako celkom normálnu vec.
Taktiež nás pripravujú pomaly a vyložene nám dávajú najavo, že máme vysokú spotrebu a že si
musíme zvykať na to málo, čo nám povolia. Absolútne vo VŠETKOM. Pod akou vlajkou? Pod falošnou
vlajkou “ochrany prírody”. A to zvalia na všetko…buďto covid alebo globálne otepľovanie (ochrana
prírody).

Dve nafúknuté podvodné AGENDY dejúce sa súčasne. Pripravujú nás teda samy na to, že sa musíme
uspokojiť len so ZÁKLADNÝMI potrebami. ZÁMERNE.
Znie to možno normálne, ale toto všetko sú plány NWO alebo agendy 2030. Tieto plány si môže
vyhľadať každý. Všetko je verejné.., NIČÍM sa už netaja a NIČ neskrývajú.
Skoro celkom zoberú ľuďom mäso, preto sa rozbehol v poslednej dobe tento “trend” s
vegetariánstvom a vegánstvom. Učia takto ľudí a programujú ich, aby si zvykli len na to, čo im
pridelia. Mäso budú nanajvýš tlačiť 3D tlačiarne alebo to bude iba nejaká mutácia mäsa, náhrada.
Ľudia čo nejedia mäso sú viac zraniteľní, mäso je veľmi dôležité pre náš vývoj a vôbec celkovo.
Nehovorím, že ho musíme mať stále, ale nejesť mäso nie je naozaj dobré. Tým nechcem nikoho
presviedčať o tom, čo kto má jesť alebo nie, len píšem aké sú ich plány a ako nás chcú oslabiť.

Chcú nám vziať absolútne VŠETKO a potom vrátiť “niečo málo” + nejaké “benefity” avšak pod
nejakou podmienkou, na ktorú budú musieť ľudia pristúpiť, pokiaľ budú chcieť byť súčasťou ich
nového systému. Určite ste si všimli ako v Francúzsku, v Amerike a v rôznych štátoch zakrývajú
rôzne úseky v obchodoch napr. tie s oblečením, s knihami, záhradkárske potreby, potreby pre kutilov
a “nepotrebné” potraviny… učia ľudí, aby si zvykli na ZÁKLADNÉ potreby. Aby to brali ako normálnu
vec. Hlavnou podmienkou NWO budú totiž LIMITY na potraviny. Prečo? Aby niekto náhodou neživil
niekoho, kto nie je súčasťou komunity.

Všetko zvádzajú ako ochranu prírody, rovnako ako s covidom. Cieľom je, aby si ľudia mysleli, že je to
TREST prírody a brali ho ako odpoveď na to, ako sa k zemi chováme. Je to absolútne psychologická
pasca a manipulácia s ľudským vedomím. Preto sa zhruba pred rokom objavila tiež Gréta a hlásala
ako ničíme prírodu a že ľuďom záleží len na ekonomike… všetci si ju zapamätali.

A zrazu prišiel rok 2020 a BOOM všetko sa rúca, ekonomika v háji, milióny ľudí bez práce… všetko to
bolo ÚČELOVÉ. Ľudia to majú brať ako TREST od prírody za to ako sa nej chovali. To je samozrejme
totálna hlúposť. Chcú vás naprogramovať, tak aby ste si toto mysleli a brali seba a ľudí ako VÍRUS.
Aby ste si sami povedali, že si to zaslúžime. A bohužiaľ mnoho ľudí už toto hlásajú, keď čítam
diskusie… ľudia prebrali plnú zodpovednosť na seba, vinia seba. Zmierili sa s tým. Sami chcú umrieť,
vraj aby “nezaťažovali planétu… “to je naozaj smutné.

Toto bolo presne ich cieľom. A to sa im podarilo. To isté aj o tom, že sme “preľudnení”. Je to
neskutočný blud! Opäť to vymysleli, aby ľudia vinili sami seba a brali ľudí ako príťaž pre planétu. Na



zemi je miesto pre KAŽDÉHO. Tak ju Boh stvoril, pre VŠETKÝCH. Nikto nemá právo tvrdiť, že sme
preľudnení, že si nezaslúžime žiť a ani že my ničíme zem. OBYČAJNÍ ľudia ju neničia. Človek si vždy
prírodu chránil a staral sa o ňu. Ničia ju korporácie a firmy! My obyčajní ľudia nemôžeme za to, že
hádžu plasty do oceánov. My sme ich tam nehodili. Chcú celkovú zodpovednosť hodiť na ľudí a tiež je
za to potrestať. Vidíte, že ľudia to sami prijali. V ČR Flégr a Laitman prehlásili, že sme si o to už
koledovali. A vraj príroda. Kecy…. Vedia veľmi dobre, čo sa chystá. Skrátka tieto dve agendy idú ruka
v ruke. Hrajú ľuďom na emócie, že to “myslia dobre” a ľudia im to žerú aj s navijakom. VÍRUS je
podľa nich totiž starý systém – kapitalizmus a predovšetkým ĽUDIA. Liek je NOVÝ SYSTÉM – Nový
svetový poriadok.

Starý systém aký sme poznali pred koronou sa nevráti, tento koronavírus je korunováciou NWO a
falošného mesiáša. Všetko ide pod falošnou vlajkou zdravia a ochrany prírody. Všetko chcú
zdigitalizovať, preto je všetko ONLINE A VIRTUÁLNE. Chcú prerušiť ľudské vzťahy, zničiť a rozdeliť
rodiny, zničiť priateľstvá, vziať ľuďom starý spôsob života, prerušiť náš vzťah s Bohom, chcú dostať
ľudí na úplné dno, aby im potom podali špinavú ruku a oni ju brali, ako jedinú možnú pomoc. Je to
obrovská pasca a mnoho ľudí už teraz do nej padajú. Na “benefity”, ktoré ľuďom ponúkajú, sa chytí
veľká väčšina ľudí. Kto by nebral peniaze “zdarma” a oddlženie? No NIČ nie je zadarmo, na to
pamätajte. A tiež si pamätajte, že tento proces je CELOSVETOVÝ a že prebieha globálne. Vlády a
politici, sú obyčajné marionety, ktoré plnia len príkazy tých, čo to riadia. Tí sú samozrejme v pozadí a
smejú sa celej tejto situácii.
Akonáhle zvrhnete vládu, tak príde NWO – jednotná vláda, jednotná digitálna mena – kryptomena,
jednotné náboženstvo NEW AGE, jednotný univerzálny príjem. Vždy sa musí zbúrať starý systém, aby
prišiel nový systém. Tak tomu bolo vždy v našej histórii a tak je tomu aj dnes…

Zdroj: https://www.podtatransky-kurier.sk/


